
 

  

24/10/2021  

    5מס' ועד מðהל ישיבת סיכום ל

  
  משרד יו"ר האגודה ב 18/10/2021בתאריך    התקיימההישיבה 

  21:00 זמן סיום:  19:00זמן התחלה: 

  

  :ðוכחים

  , אור תמיר ועידו שגן רות הררי :הלðהועד המחברי 

  יו"ר הועד המðהל: דין בגדדי.

  ברק דביר  -מזכ"ל המועצה : מזכירות המועצה

    ר צדוק שי –יו"ר האגודה  הðהלת האגודה:
  (זום)  עפרוðייותם  –יו"ר ועדת ביקורת ועדת ביקורת: 

  בר.-, צבי(זום) צופים (חברי מועצה): דðיאל גיא צברי, ðחום

  

  :סדר יום

 עדכוðי פתיחת שðה בכל הגזרות  .1

 התקשרות מול אסר"ן  .2

  המתמחים תמיכה במאבק  .3

 כספים לשðת תשפ"ב  ועדת .4

  

 

 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  



 

  

  פירוט הðושאים

  
  

  עדכוðי פתיחת שðה הðושא: 

  שיר צדוק יו״ר האגודה:  –העדכוðים 

 שכוללת עבודה פðימית מרובה של כלל צוות העובדים ומשדרת יציבות.  ðיכרת התייעלות הרגוðית -

ישðן תגובות חיוביות רבות לגבי חלוקת המתðות. גם הðתוðים מראים כי ðלקחו כמעט כל המתðות עד   -

כה מה שלא קורה בדר״כ. (הערה: במידה והמתðות ðגמרות ויש סטודðטים שמעוðייðים לקבל משתמשים  

 בעודפי השðים הקודמות). 

דיבור״ מייצר קשר טוב וðכון  שיðוי בתפיסה הארגוðית לגבי דברור הארגון: הפרסום בקבוצות     - ״יש 

בעקבות העבודה למול יועץ    -למול הקהילה הסטודðטיאלית, הבדלי פרסום בתוכן בין הרשתות השוðות

 התדמית. 

 מתן תשומת הלב לשðים המתקדמות עורר גם הוא תגובות חיוביות רבות.  -

 פרויקט החוðכות מטעם האגודה אויש במלואו.  -

 חש בקמפוס אחרי שðים רבות שלא.  תקדימי שמתר -אירוע פתיחת שðה  -

 חשיבה על ייעוד עתידי של מבðה לאגודה בקמפוס הצפוðי. -

(בטיפול   - הרחבת הפוזיטיב: מחכים לאישורים כרגע ðראה כי העלות תהיה גבוהה בהרבה מהמצופה. 

 משרדי סיו״ר). 

סקופוס - במקום  סליידוסקופ  עם  לעבוד  עברה  ðיסיוðית.    - האגודה  מוגדרת  הðוכחית  העבודה  תקופת 

 אחריה ðיתן יהיה לדעת את השווי הכלכלי של מעבר זה. 

 סיטה מתן מעðה לחלופה ללמידה הפרוðטלית למי שזו לא מתאפשרת לו.  האגודה אישרה למול האוðיבר -

בקמפוס - בעיצומה    -ðגישות  היא  האזורים.  בכלל  ðגישות  לאפשר  מðת  על  ובðייה  מיפוי  עבודת  ðעשתה 

 מופע הפתיחה).  -והובילה לשיðוי תפיסתי בהקשר זה. (דוגמא לכך

עם   - שיחה  השבוע  התקיימה  רבות,  שיחות  לאחר  בטוח:  כלל  מרחב  של  לפועל  הוצאה  לגבי  אגם  ק׳ 

 ההחלטות בהקשר זה. 

 עðיין התורים בכðיסה ðמצא בטיפול.  -על פי סמðכ״ל האוðיברסיטה  -

(חשוב   - הסטודðטים.  לכלל  למלגות  יðותב  ב׳  ממועדי  הסטודðטים  מקðסות  שðצבר  הסכום  כי  הוחלט 

 באחריות רמ״ד הסברה). -להפיץ

  
  

   ההתקשרות מול אסר״ןהðושא: 

   :רקע

להיות אחראית על  במסגרת הדיוðים הרבים בðושא, עברה במליאה האחרוðה הצעת החלטה לפיה על האגודה  

      הפן האקדמי במקצועות הרפואה על מðת למðוע מכלל הקהילה הסטודðטיאלית הלומדת מקצועות אלו להיפגע. 

  : עדהו דיון בו

ולגייס   - ðיתן להבין את תחום הידע  לא  בלי שיתוף פעולה מצד אסר״ן  ליישום בפועל.  ההחלטה קשה 

 מועמד/ת מתאים/ה.  

 הועלתה הצעה לעבוד בשיתוף פעולה עם ðועה (רמ״ד אקדמיה באסר״ן) ולגייס תקן משותף. -



 

  

הוחלט - שלו  הברורים  האחריות  ותחומי  יעבוד  בו  האופן  על  הדיון  לשולחðה    את  ועדת  להעביר  של 

 ) ועדת אקדמיה (אקדמיה.  

  באחריות רמ״ד אקדמיה בלבד.ההתקשרות עם ðועה וðסיון יצירת הקשר לשיתוף פעולה יהיו  -

  
    מאבק המתמחיםהðושא: 

  .בעקבות המאבק המתרחש בארץ הועלה הצורך לתמוך בו כאגודה 

 הסברה פורום  יכוðס  תחילה  כי  התמיכה    -הוחלט  פרסום  למען  המועצה  מעורבות  תדון  ובהמשך 

     בהצטרפות האגודה למאבק באם תרצה בכך.

                                                                             
  ועדת כספים לשðת תשפ״ב הðושא: 

   :רקע

בעקבות השיðוי התקðוðי הועלתה הצעה מיו״ר הועד המðהל אשר בתפקידו גם יו״ר ועדת כספים לבטל את חובת  

 קיום הועדה משום שזו מורידה מן הרלווðטיות של הועד המðהל לטעðתו.      

  : עדהו דיון בו

הועד המðהל על פי התקðון מחזיק בסמכות ואף בחובה בחלק מן המקרים לאשר תקציבים ולכן הדיון   -

 בועדה ðוספת על כך איðו רלווðטי. 

המדורים   - של  אישורם  לאחר  מדורים  בין  תקציבי  לשיðוי  הצעות  הועדה  לשולחן  עולות  רבות  פעמים 

הועד המðהל הכולל את ðציגי כלל  בידי   הרלווðטים. במקרים מסוג זה ראוי שהדיון בדבר התקציב יהיה

 הועדות ומטבעו מחזיק בראייה רחבה יותר. 

מðגד ðטען כי מתן האחריות על כלל התקציבים ואישוריהם על הועד המðהל יתפוס את מלוא תשומת   -

 הלב ולא יאפשר לדון בðושאים חשובים אחרים. 

המופקד על קבלת ההחלטות ועל    ðטען כי הראייה התקציבים תאפשר ðקודת מבט ðוספת לועד המðהל -

 כן אחריות זו חשובה ואף הכרחית לðיהול תקין.  

במסגרת אישור תיק הðהלים שיעלה למליאה, תעלה הצעה להרכב הועדות הזמðיות בהתאם    הוחלט כי -

  לתקðון החדש ובהרכב זה לא תיכלל ועדת כספים.  

  
  בברכה,

 דין בגדדי 
    2021 יו"ר הועד המðהל


